

Message From The Editor

This issue of the Journal marks the transfer of editorial duties to a new Editor and Board. The Canadian Journal of Neurological Sciences was founded in 1974 by Dr. R.T. Ross. Launched at a time when many questioned the need for another publication in the field of neurosciences, the Journal has developed and matured rapidly, and its success is a tribute to Dr. Ross' dedication and hard work.

In 1979 the Journal was adopted as the official publication of the three participating societies in the Canadian Congress of Neurological Sciences — the Canadian Neurological Society, the Canadian Neurosurgical Society, and the Canadian Society of Electroencephalographers, Electromyographers, and Clinical Neurophysiologists. This list has recently been extended to include the Canadian Association for Child Neurology.

Dr. Ross' name will remain on the masthead as Founding Editor and he will continue to serve in a consulting capacity. The Journal will also benefit from the many talents of Dr. Andre Barbeau, who will remain in the position of Associate Editor. The remainder of the Editorial Board has undergone fairly extensive changes. The Journal is grateful to the outgoing members of the senior advisory group and the editorial board, many of whom have served the Journal since its inception. The new members of the Editorial Board have been selected carefully to provide the broadest possible representation from the various neuroscience disciplines. The names of the new Board members, which appear on the masthead for this issue, will be familiar to most of the readers.

Unlike other Journals which are often restricted to a single discipline, the Canadian Journal of Neurological Sciences will encourage publication of papers from all branches of the neurosciences. Journal policy will be based on the firm belief that specialists working on the nervous system at both the clinical and basic level share many common interests and have important ideas to communicate to each other.

As the new Editor I wish to emphasize to my neuroscience colleagues in Canada that this is your Journal and the official publication of your societies. The Editorial Board will be pleased to receive any suggestions which you may have concerning the format, style, or content of the Journal.

Robert G. Lee, M.D.

Message du Rédacteur

Cette édition du Journal indique le transfert des tâches éditoriales à un nouvel Editeur et Conseil. Le Journal Canadien des Sciences Neurologiques fut fondé en 1974 par le Dr. R.T. Ross. Créé à une époque où plusieurs s'interrogeaient sur le besoin d'une autre publication dans le domaine des neurosciences, le Journal s'est développé rapidement et son succès est un hommage au travail et au dévouement du Dr. Ross.

En 1979, le Journal fut adopté comme publication officielle des trois sociétés participantes au Congrès Canadien des Sciences Neurologiques, la Société Canadienne de Neurologie, la Société Canadienne de Neurochirurgie et la Société Canadienne des Electroencéphalographistes, Electromyographistes et Neurophysiologistes Cliniques. A cette liste on a ajouté récemment l'Association Canadienne de la Neurologie pour Enfants.

Dr. Ross continuera à être reconnu comme Editeur Fondateur et il continuera à servir dans une capacité consultante. Le Journal continuera à profiter des nombreux talents du Dr. André Barbeau qui demeurera l'Editeur Associé. Le reste des membres du Conseil Editorial a subi d'énormes changements. Le Journal est très reconnaissant envers les membres sortants du groupe consultatif et du conseil éditorial dont plusieurs d'entre eux ont servi le Journal depuis le début. Les nouveaux membres du Conseil Editorial ont été sélectionnés avec soin pour fournir la plus grande représentation possible des différentes disciplines de la neuroscience. Les noms des nouveaux membres du Conseil, qui apparaissent dans cette édition, seront connus de la plupart des lecteurs.

A l'opposé d'autres journaux qui se limitent à une seule discipline, le Journal Canadien des Sciences Neurologiques encouragera la publication d'articles de toutes les branches de la neuroscience. La politique du Journal sera basée sur la croyance ferme que les spécialistes travaillant sur le système nerveux au niveau clinique et au niveau de base partagent plusieurs intérêts en commun et ont d'importantes idées à communiquer entre eux.

Comme nouvel Editeur j'aimerais souligner à mes collègues de neuroscience au Canada que ceci est votre Journal et la publication officielle de vos Sociétés. Le Conseil Editorial attend vos suggestions concernant le format, le style et le contenu du Journal.

Robert G. Lee, M.D.